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 Gausdal Historielag  
 

Styremøte 14.januar 2025 kl. 18.00 i Østre Gausdal Prestegard  

Frammøtte: Ivar Lauritsen, Gudbrand Myklebø, Johannes 
Nordgården, Siv Anett Jakobsen, Inga Johanne Pighaug, Jørgen Moen, 
Svein Fyksen, Marit Hjelmstad (1.vararepresentant)  

Kjell Håkon Reistad møtte under sak 3  
 
Sak 1-2025: Referat fra styremøte 19.11.2024 godkjent  
 

Sak 2 -2025: Referater.  

 Møte på Tid Kafe. Frivillighetens år. Frivillige organisasjoner i Gausdal var 
innkalt. Gudbrand og Svein møtte for historielaget. Det ble lagt stor vekt 
på bygdeungdomslagets Landsstevne som skal avvikles ved Seg. Bru fra 
15.juli til 20.august. Videre om friluftlivets år og DNT. Det kom mange 
innspill om hvordan dugnaden burde organiseres best mulig under B.U. 
sitt landsstevne. Møtet var godt organisert og vi fikk kjennskap til hvem i 
kommunen som jobber med dette.  

 
Sak 3 - 2025: Gjennomgang av årsregnskap 2024 ved Kjell Håkon Reistad.  
 

Kjell Håkon gikk gjennom «Sammensatt Rapport» for perioden 1.1.2024 – 
31.1.2024 som er vedlagt. Nytt regnskapsprogram gjør arbeidet med 
regnskapet vanskelig. Det blir ny gjennomgang på møte 28.01.25 der 
styret skal godkjenne det.  
Driftsresultatet viser overskudd på 81 436 kr.  



 
Finansinntekter kommer i tillegg. Det er renteinntekter, aksjeutbytte, 
kundeutbytte, og verdiøkning av aksjer osv.. Til sammen 342 788 kr 
  

Sak 4 –2025 : Leieavtale av Prestegarden  
 

Forslaget er delt ut til styremedlemmene før møtet og ble godkjent. Ivar 
sender vedtaket over til styret i stiftelsen for Ø.G.P. De har møte 
27.01.25.  

 
Sak 5 –2025 : Bemanning i gruppa som arbeider med Gausdalsminner.  

Marit skal ta opp dette på neste møte i bokgruppa.  

Sak 6 –2025: Årsmelding ved Marit, Inga Johanne og Ivar.  

Arbeidet med årsmeldinga er godt i gang.  

Sak 7 – 2025: Gausdal Tidende nr. 1 – 2025.  

Gausdal Tidende trykkes opp og deles ut til alle husstander i Gausdal. 
Styremedlemmer med flere sørger for at dette blir gjort.  

Sak 8 – 2025: Årsmøte  

Ivar og Svein skal ha møte med leder i valgkomiteen mandag 20.01.  
Årsmøte blir i Ø.G.Prestegard søndag 23.03.25. Etter kaffe og årsmøte 
skal gamle filmer bli vist. Ivar har bestilt storstua  

Sak 9 - 2025 : Status Prosjekt Bokkhøynngata.  

Tormod Lien har hittil fått tilsagn på 45000 kr, men må ha mer  

Sak 10 – 2025: Seminar 18.10.2025 sammen med Vonheims Venner.  

Vi er positive til dette og program kommer etter hvert.  

Sak 11 – 2025: Prisjustering av bøkene Folket i Heimly og Bjørlien ved Svein.  

Lite aktuelt da de fleste bøkene allerede er solgt.  

Sak 12 – 2025: Medlemsverving og medlemsfordeler.  

Temaet ble drøftet, men ingen konklusjon  

Sak 13 – 2025: Eventuelt  

Historielagets hjemmeside.  



Hjemmesida vår bør bli bedre. Dette taes opp på neste styremøte der 
KJell Håkon blir med  

Gausdal Tidende.  

Bilder i farger vil bli for dyrt, men bilder i svart/kvitt kan gjøres skarpere. 
Siv Anett hjelper til med dette.  

 

Kaffemat: Inga Johanne   Referat: Svein 


